



BT系列胶带输送机为选矿设备中的辅助设备，其作用为输送物料。我公司生产的胶带输送机具有输送量大、结构简单、维修方便、部件标准化等优点，它广泛由用于矿山、冶金、煤炭等部门，用来输送松散物料或成件物品，根据输送工艺要求，可以单台输送，也可多台胶带输送机组成或与其他输送设备组成水平或倾斜的输送系统，以满足不同布置形式的作业线需要。胶带输送机可在环境温度 -20°C 至 $+40^{\circ}\text{C}$ 范围内使用，输送物料的温度在 50°C 以下。

BT series belt conveyor series has a feature of large capacity, simple structure, easy maintenance, standardized components. It is widely used in mining, metallurgy industry to transport both of bulk materials and end products. According to different technology it can be used in single, multiple or combined with other equipment to form horizontal or incline transportation system to satisfy different production line arrangement needs. It works with environment temperature range $-20\text{--}+40^{\circ}\text{C}$, material temperature below 50C .

产品参数 Main specification:

皮带宽度 Belt Width(mm)	皮带长度/功率 Length/Driving Power (m/kw)			输送速度 Conveyor Speed(m/s)	处理能力 Capacity (t/h)
400	≤12	12~20	20~25	1.3~1.6	40~80
	1.5	2.2~4	3.5~7.5		
500	≤12	12~20	20~30	1.3~1.6	40~80
	3	4~5.5	5.5~7.5		
650	≤12	12~20	20~30	1.3~1.6	278~546
	4	5.5	7.5~11		
800	≤6	6~15	15~30	1.3~1.6	278~546
	4	5.5	7.5~15		
1000	≤10	10~20	20~40	1.3~2.0	435~853
	5.5	7.5~11	11~12		
1200	≤10	10~20	20~40	1.3~2.0	655~1284

